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Opprop 
 
Åpen halvtime 

- Gro Smedsrud ved Manglerud politistasjon orienterte om status i bydelen når det 
gjaldt kriminalitet blant ungdom. 

- Tore Bogen, trafikksjef i Ruter, orienterte om busslinje 78 basert på tidligere 
invitasjon fra bydelsutvalget 

- Rune Molnes tok opp den dårlige forfatningen ved Manglerud Bad. Han har tilskrevet 
byrådsavdeling for miljø og samferdsel om dette. 

- Amund Kveim, medlem i Østensjø friluftslag, leder av Østensjøvannets Venner, tok 
opp sak 78/10 ”Sektorplan idrett” som han mener ikke er grundig nok behandlet fra 
administrasjonens side. 

 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 65 /10  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 66 /10  Godkjenning av BU-protokoll fra møte 22.03.2010 ............................................... 0 
Sak 67 /10  Protokoller til orientering........................................................................................ 0 
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Eventuelt 
To saker til eventuelt. 
 





Sak 65 /10  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Kristin Sandaker (A) hadde følgende forslag til ny sak på sakskartet  

- ”Sykkelstativ ved bydelens tjenestesteder”. 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til nye saker på sakskartet 

- ”Skilting ved Oppsal Idrettsanlegg”. 
- ”Forsøk med e-valg 2011” 

 
Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til ny sak på sakskartet 

- ”Salg av Haakon Tveters vei 65” 
 
Votering 
Det ble votert over forslagene under ett. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Innkalling og sakskart godkjent med følgende nye saker på sakskartet: 

- ”Sykkelstativ ved bydelens tjenestesteder”. 
- ”Skilting ved Oppsal Idrettsanlegg”. 
- ”Forsøk med e-valg 2011” 
- ”Salg av Haakon Tveters vei 65” 

 

 Sak 66 /10  Godkjenning av BU-protokoll fra møte 22.03.2010 
 
BU-protokoll fra møte 22.03.2010 godkjent. 
 

 Sak 67 /10  Protokoller til orientering 
 
Arbeidsutvalget 19.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomite 26.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Omsorgskomite 26.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Oppvekstkomite 26.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 26.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede 27.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Ungdomsrådet 26.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 26.04.2010 
Protokoll tatt til orientering 
Medbestemmelsesutvalget 26.04.2010 

 0 



 

 1

Protokoll tatt til orientering 
 

 Sak 68 /10  Informasjon fra administrasjonen 
 
Avd.sjef økonomi og plan, Håkon Kleven, orienterte om følgende:  

- Det er ønskelig å igangsette prosjekter ved omsorgsboligene Rustadgrenda 1, 
Utmarkveien 2 og Skøyenkroken. 

 
Bydelsdirektør, Tove Stien, orienterte om følgende:  

- Det er nylig gjennomført medarbeiderundersøkelse i regi av KS. Svarprosenten ble på 
71 %. Denne gangen var også vikarer med et ansettelsesforhold på 6 måneder eller 
mer med i undersøkelsen. 

 
Avd.sjef velferd og fritid, Mary Ann Gursli, orienterte om følgende:  

- Kommunerevisjonen har kommet med rapport om tilsyn av fosterhjemsplasser. Sak 
om dette blir lagt frem i neste BU-møte. 

- Bydelen har fått kr 100 000 i fattigdomsmidler til ferietilbud for ungdom. 
- Bydelen har vært i dialog med Boligbygg om leie av Høyehallvn. 8 til boligformål.  
- Bydelen har fått kr 200 000 gjennom ”Ja, du kan” til igangsettelse av utbedringsarbeid 

ved Skullerud aktivitetshus. 
 
Avd.sjef barn og kultur, Tommy Grotterød, orienterte om følgende:  

- PMTO (Parent Management Training, dvs. ”foreldreferdighetstrening”) i regi av 
Familiesenteret. 

 

 Sak 69 /10  Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.03.2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.03.2010 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport økonomi og tjenesteproduksjon per 31.03.2010 for Bydel Østensjø tas til etterretning. 
 

 Sak 70 /10  Månedsrapport barneverntjenesten per mars 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar månedsrapport for barneverntjenesten per mars 2010 til orientering. 
 
A og SV v/Hanne Eldby (SV) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
- Bydelsutvalget ber om å få en deputasjon til helse- og sosialkomitéen for å legge frem 

utfordringene i barnevernet i Bydel Østensjø. 
- Det settes ned en gruppe på tre personer, to fra SV/A og én fra de borgerlige for å 

utarbeide et omforent budskap basert på våre erfaringer med behovene i barnevernet. 
 



Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
Deretter ble det votert over forslagene til vedtak fra A og SV. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak  

1. Bydelsutvalget tar månedsrapport for barneverntjenesten per mars 2010 til orientering. 
2. Bydelsutvalget ber om å få en deputasjon til helse- og sosialkomitéen for å legge frem 

utfordringene i barnevernet i Bydel Østensjø. 
3. Det settes ned en gruppe på tre personer, to fra SV/A og én fra de borgerlige for å 

utarbeide et omforent budskap basert på våre erfaringer med behovene i barnevernet. 
 

 Sak 71 /10  Barnehager - full behovsdekning, status mars 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Barnehager – full behovsdekning, status mars 2010, tas til orientering. 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) hadde følgende tilleggsforslag til 
vedtak 
I bydelen er det mange barnehager som drives i midlertidige lokaler. Midlertidige 
barnehagelokaler er som regel dårligere for både barn, ansatte og omgivelsene sammenlignet 
med permanente barnehager. Bydelsadministrasjonen bes på den bakgrunn utarbeide en 
prognose på behov for bygging av permanente barnehagelokaler dersom disse skulle avløse 
alle midlertidige lokaler. Prognosen bør også inneholde en vurdering av hvilke områder i 
bydelen de permanente barnehagene bør plasseres, gjerne med konkrete forslag til konkrete 
tomteplasseringer i de tilfeller man allerede har tanker om slike.  
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslaget til vedtak fra BMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Barnehager – full behovsdekning, status mars 2010, tas til orientering. 
2. I bydelen er det mange barnehager som drives i midlertidige lokaler. Midlertidige 

barnehagelokaler er som regel dårligere for både barn, ansatte og omgivelsene 
sammenlignet med permanente barnehager. Bydelsadministrasjonen bes på den 
bakgrunn utarbeide en prognose på behov for bygging av permanente 
barnehagelokaler dersom disse skulle avløse alle midlertidige lokaler. Prognosen bør 
også inneholde en vurdering av hvilke områder i bydelen de permanente barnehagene 
bør plasseres, gjerne med konkrete forslag til konkrete tomteplasseringer i de tilfeller 
man allerede har tanker om slike.  
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 Sak 72 /10  Plan for tilsyn i barnehagene 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Tilsynet i barnehagene i Bydel Østensjø gjennomføres ved 

 kontinuerlig dokumenttilsyn iht behov 
 årlig nettbasert tilsyn i alle barnehagene 
 anmeldt stedlig tilsyn i 1/3 av bydelens barnehager hvert år 
 hendelsesbasert tilsyn i gitte barnehager ved behov, på bakgrunn av varslet avvik, 

mistanke om avvik, klager eller andre henvendelser. 
2. I 2010 prioriteres anmeldte, stedlige tilsyn med familiebarnehagene, jf. BUsak 195/09 

Forslag til budsjett, verbalvedtak 12A 
3. Tilsyn med barnehagene oppsummeres årlig i sak til bydelsutvalget i første møte 

påfølgende år.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
1. Tilsynet i barnehagene i Bydel Østensjø gjennomføres ved 

 kontinuerlig dokumenttilsyn iht behov 
 årlig nettbasert tilsyn i alle barnehagene 
 anmeldt stedlig tilsyn i 1/3 av bydelens barnehager hvert år 
 hendelsesbasert tilsyn i gitte barnehager ved behov, på bakgrunn av varslet avvik, 

mistanke om avvik, klager eller andre henvendelser. 
2. I 2010 prioriteres anmeldte, stedlige tilsyn med familiebarnehagene, jf. BUsak 195/09 

Forslag til budsjett, verbalvedtak 12A 
3. Tilsyn med barnehagene oppsummeres årlig i sak til bydelsutvalget i første møte 

påfølgende år.  
 

 Sak 73 /10  Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 
29.10.09 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.10.09, tas til orientering. 
 
Omsorgskomiteen (OMK) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 
Bydelsutvalget mener det er uheldig at tilsynsutvalget først hadde befaring i oktober 2009, 
etter forrige besøk som var i 2008. Da dette er en liten institusjon, mener bydelsutvalget at det 
vil være tilstrekkelig med 2 befaringer i året. 
Administrasjonen anmodes, igjen, å se på muligheten for raskt å montere en sperre, som for 
eksempel rekkverk/gelender, slik at farlige trafikale problemer kan unngås i fremtiden. 
 
Britt Ingligstad (V) hadde følgende endringsforsalg til vedtak 
Ordet ”anmodes” i siste setning byttes ut med ”pålegges”. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig 
 



Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra OMK meg endringsforslaget fra Britt 
Inglingstad (V). 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Rapport fra anmeldt tilsyn ved Kjernehuset dagsenter 29.10.09, tas til orientering. 
2. Bydelsutvalget mener det er uheldig at tilsynsutvalget først hadde befaring i oktober 

2009, etter forrige besøk som var i 2008. Da dette er en liten institusjon, mener 
bydelsutvalget at det vil være tilstrekkelig med 2 befaringer i året. 
Administrasjonen pålegges, igjen, å se på muligheten for raskt å montere en sperre, 
som for eksempel rekkverk/gelender, slik at farlige trafikale problemer kan unngås i 
fremtiden. 

 

 Sak 74 /10  Rapport fra anmeldt tilsyn med Langerud sykehjem 
29.01.2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem 29.01.2010, tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Rapport fra anmeldt tilsyn ved Langerud sykehjem 29.01.2010, tas til orientering. 
 

 Sak 75 /10  Årsrapport 2009 - tilsynsutvalg 2 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapport 2009 fra tilsynsutvalg 2, tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Årsrapport 2009 fra tilsynsutvalg 2, tas til orientering. 
 

 Sak 76 /10  Høring - Utkast til forskrift om tildeling av bolig i 
omsorg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget slutter seg til utkast til forskrift om tildeling av bolig i Omsorg+ i Oslo 
      kommune. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
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Vedtak  

1. Bydelsutvalget slutter seg til utkast til forskrift om tildeling av bolig i Omsorg+ i Oslo 
      kommune. 

 

 Sak 77 /10  Valg av ny vararepresentant i eldrerådet 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Ellen Ganer ved Høyenhall og Manglerud pensjonistforening, velges inn som nytt fast 
varamedlem for Frances Mary Wang i Østensjø eldreråd. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak  
Ellen Ganer ved Høyenhall og Manglerud pensjonistforening, velges inn som nytt fast 
varamedlem for Frances Mary Wang i Østensjø eldreråd. 
 

 Sak 78 /10  Sektorplan idrett. Revidering av listen over prioriterte 
forslag til idrettsanlegg utenfor økonomirammen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens forslag til revidert liste over prioriterte forslag til 
idrettsanlegg utenfor økonomirammen, slik det framkommer under: 
 

Prioritering Beliggenhet/klubb Anleggstype Kommentar 
Ord. anlegg    
1 Skullerudstua/ Rustad IL Rehab. 2 km, oppsett lys, 

rehab. Snøkanonanlegg, 
stadionhus ism Frøy 

Denne videreføres, med 
stadionanlegg m Frøy 
som nytt/ tillegg 

2 Høyenhall Flerbrukshall  
3  Manglerud idrettspark Sandvolleyballbane m tribune Ordinært anlegg 
4 Manglerud idrettspark Minirink/ omlegging av 

gangvei 
 

5 Trasop idrettspark Kunstgressbane/ allidrett Tidligere omtalt som 
grusbane 

6 Trasop/ Høyenhall, ev begge 
steder 

Basishall NY, foreslått av ISU 

Rehabilitering    
1 Haraløkka Tenninsbane - maling  
2 Abildsø idrettsanlegg   Klubbhus, garderober, 

gressbane 
Skal være igangsatt 

3 Manglerud idrettspark Rehabilitering lysløype  
4 Bøler Rehabilitering av grusbane  
-  Rustad IL/ kunstgressbane  Lysanlegg  
-  Trasop idrettspark Grusbane Endret, utgår her, se 

ord. anlegg prio. 5. 
- Skullerud Sykkelanlegg Utgår 
- Trasop idrettspark Gressbane Utgår 
- Bøler bad Garderober Utgår, er helt OK 
Nærmiljøanlegg    
1 Haraløkka Streetbasket  



2 Østmarka, Oppsal IF Tur o-kart Østmarka  
- Skullerud Bod/ lager Utgår 
    

 
Nærmiljøanlegg ved skolene er ikke tatt med i denne oversikten, da Utdanningsetaten 
forventes å sende inn revidert prioritering over disse. 
Tidligere prioriterte tiltak ad Manglerud idrettspark er finansiert og derfor tatt ut av lista, 
opplyser Idrettsetaten. Midler avsatt vil ikke fullfinansiere tiltenkte formål. 
 
Gunnar Pedersen (H) hadde følgende tilleggsforslag til vedtak 

1. BU har lagt til grunn at rehabiliteringen av Manglerud Bad er prioritert innenfor 
økonomirammen. Dersom det, mot formodning, ikke skulle være tilfelle, ber vi om at 
rehabiliteringen av badet gis høy prioritet.  

2. BU forutsetter at det i forbindelse med planleggingen av de aktuelle anlegg blir 
foretatt de nødvendige konsekvensanalyser av miljømessig art, spesielt gjelder det 
anlegg innenfor Østensjøvannet Miljøpark. 

3. BU vil også be om, ved senere behandlinger av prioriteringer av idrettsanlegg, at 
prosjektene og prioriteringene redegjøres for og begrunnes bedre enn i danne saken. 

4. Saken bør også omfatte alle anlegg i bydelen, herunder anlegg ved skolene.  
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslagene til vedtak fra Gunnar Pedersen (H) samlet. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 

1. Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens forslag til revidert liste over prioriterte 
forslag til idrettsanlegg utenfor økonomirammen, slik det framkommer under: 

 
Prioritering Beliggenhet/klubb Anleggstype Kommentar 
Ord. anlegg    
1 Skullerudstua/ Rustad IL Rehab. 2 km, oppsett lys, 

rehab. Snøkanonanlegg, 
stadionhus ism Frøy 

Denne videreføres, med 
stadionanlegg m Frøy 
som nytt/ tillegg 

2 Høyenhall Flerbrukshall  
3  Manglerud idrettspark Sandvolleyballbane m tribune Ordinært anlegg 
4 Manglerud idrettspark Minirink/ omlegging av 

gangvei 
 

5 Trasop idrettspark Kunstgressbane/ allidrett Tidligere omtalt som 
grusbane 

6 Trasop/ Høyenhall, ev begge 
steder 

Basishall NY, foreslått av ISU 

Rehabilitering    
1 Haraløkka Tenninsbane - maling  
2 Abildsø idrettsanlegg   Klubbhus, garderober, 

gressbane 
Skal være igangsatt 

3 Manglerud idrettspark Rehabilitering lysløype  
4 Bøler Rehabilitering av grusbane  
-  Rustad IL/ kunstgressbane  Lysanlegg  
-  Trasop idrettspark Grusbane Endret, utgår her, se 

ord. anlegg prio. 5. 
- Skullerud Sykkelanlegg Utgår 
- Trasop idrettspark Gressbane Utgår 
- Bøler bad Garderober Utgår, er helt OK 
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Nærmiljøanlegg    
1 Haraløkka Streetbasket  
2 Østmarka, Oppsal IF Tur o-kart Østmarka  
- Skullerud Bod/ lager Utgår 
    

 
Nærmiljøanlegg ved skolene er ikke tatt med i denne oversikten, da Utdanningsetaten 
forventes å sende inn revidert prioritering over disse. 
Tidligere prioriterte tiltak ad Manglerud idrettspark er finansiert og derfor tatt ut av 
lista, opplyser Idrettsetaten. Midler avsatt vil ikke fullfinansiere tiltenkte formål. 

2. BU har lagt til grunn at rehabiliteringen av Manglerud Bad er prioritert innenfor 
økonomirammen. Dersom det, mot formodning, ikke skulle være tilfelle, ber vi om at 
rehabiliteringen av badet gis høy prioritet.  

3. BU forutsetter at det i forbindelse med planleggingen av de aktuelle anlegg blir 
foretatt de nødvendige konsekvensanalyser av miljømessig art, speiselt gjelder det 
anlegg innenfor Østensjøvannet Miljøpark. 

4. BU vil også be om, ved senere behandlinger av prioriteringer av idrettsanlegg, at 
prosjektene og prioriteringene redegjøres for og begrunnes bedre enn i danne saken. 

5. Saken bør også omfatte alle anlegg i bydelen, herunder anlegg ved skolene. 
 

 Sak 79 /10  Østensjøveien 72-74, Bryn. Invitasjon til innspill fra 
bydelen, område- og prosessavklaring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Administrativ uttalelse til område- og prosessavklaring for Østensjøveien 72-74 tilsluttes. 
 
Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) hadde følgende tilleggsforslag til 
vedtak 
Dersom planinitiativet allikevel videreføres, bør det videre planarbeid sees i sammenheng 
med en mulig åpning av Østensjøbekken, jfr. Grøntplan for Oslo. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra BMK. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak  

1. Administrativ uttalelse til område- og prosessavklaring for Østensjøveien 72-74 
tilsluttes. 

2. Dersom planinitiativet allikevel videreføres, bør det videre planarbeid sees i 
sammenheng med en mulig åpning av Østensjøbekken, jfr. Grøntplan for Oslo. 

 

 Sak 80 /10  Søknad om ny serverings- skjenkebevilling, Cafe 
Ceylon 2 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om ny serverings- og skjenkebevilling inne og ute ved Cafe Ceylon 2, Stallerudveien 
103 fra Jan The Man Bernard anbefales som angitt i søknad.  



 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Søknad om ny serverings- og skjenkebevilling inne og ute ved Cafe Ceylon 2, Stallerudveien 
103 fra Jan The Man Bernard anbefales som angitt i søknad.  
 

 Sak 81 /10  Tiltaksplan mot tagging - høring 
 
Tommy Skjervold (Frp) fratrådte under behandling av saken, da han som ansatt i 
Byrådsavdeling for miljø og samferdsel har vært med i utarbeidelse av tiltaksplanen. 
Det var 14 stemmeberettigede til stede under behandling av saken. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Utkast til ”Tiltaksplan mot tagging” tilsluttes med følgende innspill til Byrådsavdelingen for 
miljø og samferdsel:  

 Tiltaksplanen tilføyes et eget punkt om tiltak rettet mot ungdom i risikosonen. 
 Tiltaksplanen tilføyes et eget punkt angående informasjon til tjenestene om hvordan de 

selv kan fjerne tagging av mindre omfang. 
 
Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak 
BU slutter seg til ungdomsrådet som mener at lovlige vegger kan ha en positiv effekt og 
ønsker ikke et forbud av slike vegger. De ungdommene som har ferdigheter og interesse for å 
lage graffiti av god kvalitet, har da anledning til å gjøre dette på lovlig måte. Ungdom som 
begår hærverk og forsøpling ved å tagge ulovlig kan bli motivert av graffitien på lovlige 
vegger og gå over til lovlige og positive aktiviteter. 
 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydel Østensjø mener at bydelene fortsatt skal ha lokal myndighet til å tillate lokale 
graffitivegger, og tilslutter seg ikke pkt. 6 i høringsutkastets konklusjon. 
 
Votering 
Det ble først votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Deretter ble det votert over forslag til vedtak fra Per Nygaard (SV). 
Forslaget ble vedtatt med 9 stemmer for (A, SV og V) og 5 stemmer mot (H, Ann Carnarius 
Elseth (Frp), Bjørn Vesten (Frp)). 
 
Til slutt ble det votert over forslag til vedtak fra Britt Inglingstad (V). 
Forslaget ble vedtatt med 9 stemmer for (A, SV og V) og 5 stemmer mot (H, Ann Carnarius 
Elseth (Frp), Bjørn Vesten (Frp)). 
 
Vedtak 

1. Utkast til ”Tiltaksplan mot tagging” tilsluttes med følgende innspill til 
Byrådsavdelingen for miljø og samferdsel:  

 Tiltaksplanen tilføyes et eget punkt om tiltak rettet mot ungdom i risikosonen. 
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 Tiltaksplanen tilføyes et eget punkt angående informasjon til tjenestene om 
hvordan de selv kan fjerne tagging av mindre omfang. 

2. BU slutter seg til ungdomsrådet som mener at lovlige vegger kan ha en positiv effekt 
og ønsker ikke et forbud av slike vegger. De ungdommene som har ferdigheter og 
interesse for å lage graffiti av god kvalitet, har da anledning til å gjøre dette på lovlig 
måte. Ungdom som begår hærverk og forsøpling ved å tagge ulovlig kan bli motivert 
av graffitien på lovlige vegger og gå over til lovlige og positive aktiviteter. 

3. Bydel Østensjø mener at bydelene fortsatt skal ha lokal myndighet til å tillate lokale 
graffitivegger, og tilslutter seg ikke pkt. 6 i høringsutkastets konklusjon. 

 

 Sak 82 /10  Søknad om bevilling fra ICA Nær Bøler, Bølerlia 52 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om salgsbevilling fra ICA Norge AS ved ICA Nær Bøler, Bølerlia 52 anbefales.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Søknad om salgsbevilling fra ICA Norge AS ved ICA Nær Bøler, Bølerlia 52 anbefales. 
 

 Sak 83 /10  Sykkelstativ ved bydelens tjenestesteder 
 
Kristin Sandaker (A) hadde følgende forslag til vedtak 
I medhold av Oslo kommunes Byøkologiske program 2002-2014 ber bydelsutvalget derfor 
administrasjonen om at: 

1. Det igangsettes et arbeid for å kartlegge sykkelstativ ved bydelens tjenestesteder; 
forekomst, antall, belysning, plassering (under tak, synlig for allmenn ferdsel mm) 
tilstand/beskaffenhet 

2. Forespørsler om sykkelstativ internt i bydelen, for eksempel gjennom HMS-runder, og 
eksternt fra publikum, føres inn i en oversikt som danner grunnlag for tiltaksplan i 
løpet av høsten 2010. 

3. Et antall nye sykkelstativ basert på behov vurderes i forbindelse med budsjettarbeidet 
for 2011. 

4. En ordning med ambulerende sykkelreparatørverksted på amatørnivå, i tilknytning til 
sykkelstativene utredes, evt. i samarbeid med NAV arbeid, Arbeidstreningsbedriften 
eller andre. 

 
Votering  
Det ble votert over forslag fra Kristin Sandaker (A) 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
I medhold av Oslo kommunes Byøkologiske program 2002-2014 ber bydelsutvalget derfor 
administrasjonen om at: 

1. Det igangsettes et arbeid for å kartlegge sykkelstativ ved bydelens tjenestesteder; 
forekomst, antall, belysning, plassering (under tak, synlig for allmenn ferdsel mm) 
tilstand/beskaffenhet 



2. Forespørsler om sykkelstativ internt i bydelen, for eksempel gjennom HMS-runder, og 
eksternt fra publikum, føres inn i en oversikt som danner grunnlag for tiltaksplan i 
løpet av høsten 2010. 

3. Et antall nye sykkelstativ basert på behov vurderes i forbindelse med budsjettarbeidet 
for 2011. 

4. En ordning med ambulerende sykkelreparatørverksted på amatørnivå, i tilknytning til 
sykkelstativene utredes, evt. i samarbeid med NAV arbeid, Arbeidstreningsbedriften 
eller andre. 

 

 Sak 84 /10  Skilting ved Oppsal Idrettsanlegg 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til vedtak 

1. Østensjø Bydel anmoder Oslo kommune v/Idretts- og Friluftsetaten og/eller 
Samferdselsetaten om å besørge skilt merket "Gangvei til Oppsal Idrettsanlegg" fra T-
banens stasjoner på Godlia og Tveita i forbindelse med at Oppsal møter Vålerenga i 1. 
runde i fotball-NM torsdag 13. mai 2010. 
Primært ønskes permanente skilt.  

2. Bydelsadministrasjon bes omgående tilskrive de berørte etater om anmodningen. 
 
Britt Inglingstad (V) trakk sitt forslag. 
 

 Sak 85 /10  Forsøk med e-valg 2011 
 
Britt Inglingstad (V) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelens administrative uttalelse tilsluttes. 
 
Votering  
Det ble votert over forslag til vedtak fra Britt Inglingstad (V).  
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelens administrative uttalelse tilsluttes. 
 
 

 Sak 86 /10  Haakon Tveters vei 65 - Omsorgsboliger 
 
Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Østensjø er gjort kjent med at det i forbindelse med sak om utsettelse av salg 
av Haakon Tveters vei 65 er opplyst at bydelen ikke skulle ha behov for ytterligere 
omsorgsboliger. I denne sammenhangen er det vist til bydelsadministrasjonens brev av 
09.01.2009.  
BU vil opplyse om at brevet av 09.01.2009 er direkte knyttet til spørsmål om behov for å 
etablere et Omsorg+ -prosjekt i bydelen. Etter dette tidspunktet har bydelen vedtatt et 
boligsosialt handlingsprogram for 2009-2012 der det fremgår at det i bydelen er et stort behov 
for omsorgsboliger og ”tilpassede” boliger. I tillegg er dette eksplisitt vurdert i bydelsutvalget 
ved behandling av resultatet om tankesmia på Oppsal senterområde. Vi viser i denne 
sammenheng til vedtak 159/09 i BU i oktober 2009. Vedtaket er tidligere oversendt bystyrets 
organer. Som det også fremgår av dette vedtaket er det et stort behov for omsorgsboliger i 
Bydel Østensjø.  
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Vi ber om at dette vedtaket legges til grunn ved behandlingen av sak vedrørende Haakon 
Tveters vei 65 i bystyrets organer. 
 
Votering 
Det ble votert over forslag til vedtak fra Per Nygaard (SV). 
Votering enstemmig 
 
Vedtak 
Bydelsutvalget i Østensjø er gjort kjent med at det i forbindelse med sak om utsettelse av salg 
av Haakon Tveters vei 65 er opplyst at bydelen ikke skulle ha behov for ytterligere 
omsorgsboliger. I denne sammenhangen er det vist til bydelsadministrasjonens brev av 
09.01.2009.  
BU vil opplyse om at brevet av 09.01.2009 er direkte knyttet til spørsmål om behov for å 
etablere et Omsorg+ -prosjekt i bydelen. Etter dette tidspunktet har bydelen vedtatt et 
boligsosialt handlingsprogram for 2009-2012 der det fremgår at det i bydelen er et stort behov 
for omsorgsboliger og ”tilpassede” boliger. I tillegg er dette eksplisitt vurdert i bydelsutvalget 
ved behandling av resultatet om tankesmia på Oppsal senterområde. Vi viser i denne 
sammenheng til vedtak 159/09 i BU i oktober 2009. Vedtaket er tidligere oversendt bystyrets 
organer. Som det også fremgår av dette vedtaket er det et stort behov for omsorgsboliger i 
Bydel Østensjø.  
 
Vi ber om at dette vedtaket legges til grunn ved behandlingen av sak vedrørende Haakon 
Tveters vei 65 i bystyrets organer. 
 
 
 
Eventuelt 
Arnfinn Aabø (A) orienterte om følgende:  

- Mottatt brev vedr. endringer i reglementet for godtgjøring av folkevalgte verv. 
Justering av godtgjøring vil skje 01.05, ikke 01.01 som tidligere. 

- Mottatt søknad fra Abildsø gård om kulturtiltak. 
 
 
 
Bydel Østensjø, 07.05.2010 
 
 
Arnfinn Aabø (A) /s       Therese Kloumann Lundstedt 
BU-leder       BU-sekretær 
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